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Protokół nr 53/2022 
 

z LIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 12 lipca 2022 
roku o godz. 15:00 w sali narad (niski parter) Urzędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul.Sikorskiego 4, zakończonej o godz. 15:32 tego samego dnia. 

 
Sesję zwołano na wniosek Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, który stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień w systemie esesja.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 20 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Nieobecni radni:    
1. Robert Anacki 
2. Halina Kunicka 
3. Tomasz Manikowski 
4. Jerzy Synowiec 
5. Piotr Wilczewski 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Druk nr 967 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój terenów inwestycyjnych w Gorzowie 
Wielkopolskim poprzez rozbudowę układu komunikacyjnego północnej części miasta”. 

3. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski, 
który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 
Jan Kaczanowski – dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Prezydenta Miasta. Panie i 
Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z wnioskiem o zwołanie sesji. Ponadto 
Prezydent zwrócił się z wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad o projekty uchwał na druku 
nr 968 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
oraz na druku nr 969 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2022-2047 – wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku 
z brakiem uwag do zaproponowanych zmian w porządku obrad przechodzimy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 968.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 969.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
Jan Kaczanowski – proponuję w pkt. 3 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 968 w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz w pkt. 4 
projekt uchwały na druku nr 969 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2047. Przechodzimy do głosowania nad 
zatwierdzaniem całości porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
 
Ad.2 Druk nr 967 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój terenów inwestycyjnych 
w Gorzowie Wielkopolskim poprzez rozbudowę układu komunikacyjnego 
północnej części miasta”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – na wstępie chciałbym Państwa bardzo przeprosić za tak 
pilne zwołanie sesji, ale też chciałem podziękować za obecność, bo temat jest niezmiernie 
ważny. Temat dotyczy tak naprawdę przyszłości naszego miasta. Parę lat temu udało nam się 
pozyskać tereny inwestycyjne, wtedy ogłosiliśmy „złoty pociąg” razem z radnym Sebastianem 
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Pieńkowskim i z minister Elżbietą Rafalską. Wiele osób było w to zaangażowane, te dwie 
osoby na pewno bardzo mocno. Gdyby nie minister Rafalska, na pewno tego „złotego pociągu” 
by w Gorzowie nie było i trzeba powiedzieć, że dzisiaj wyposażamy ten „złoty pociąg” w tory, 
które nas poprowadzą do lepszej rzeczywistości miasta, do rozwoju przede wszystkim. 
W konsekwencji naszych rozmów m. in. z PAIH-em, z inwestorami, których Kancelaria 
Premiera również do nas przysyłała, zrodziła się potrzebna uzbrojenia terenów 
inwestycyjnych. Takie potrzeby wykazały nie tylko Gorzów, ale jeszcze kilka miast. Gorzów 
jest lokalizacją jedną z bardziej kluczowych w Polsce do inwestowania. Jesteśmy pokazywani 
na arenie międzynarodowej jako lokalizacja premium i zrodziła się potrzeba uzbrojenia tych 
terenów. Okazało się, że nasze głosy zyskały zrozumienie i na dniach pojawił się program 
w ramach Polskiego Ładu, w którym możemy złożyć wniosek do 250 mln zł dofinansowania 
na uzbrojenie terenów inwestycyjnych. Przystępujemy do tego natychmiast. Oczywiście na 
pewno nie będziemy jedyni, ale wierzymy mocno we wsparcie i to, że ten teren naprawdę jest 
bardzo istotny z perspektywy nie tylko miasta, regionu ale również kraju. O tym świadczy 
zaangażowanie instytucji, które nam pomagają ściągnąć inwestorów, o tym świadczy 
zainteresowanie inwestorów. Oczywiście sytuacja na wschodzie, wojna w Ukrainie jakby 
zamroziła na chwilę dyskusje dotyczące inwestorów, ale absolutnie nie mamy żadnych 
sygnałów, żeby inwestorzy chcieli zrezygnować, a wręcz przeciwnie, sytuacja się stabilizuje 
i myślę, że niedługo będziemy mieli informacje o tym, że kolejni inwestorzy są w grze. Żeby 
móc to zadanie zrealizować potrzeba gigantycznych pieniędzy. Tak na prawdę mówimy dzisiaj 
o 250 mln zł, które są konieczne do tego, żeby uzbroić ulicę Mironicką, żeby wybudować ulicy 
Mironickiej drogę, żeby wybudować drogę obwodową, która te 250 ha obwiedzie i da 
możliwość komunikowania na tych terenach, ale również mówimy tutaj o układzie 
komunikacyjnym, który dla tej inwestycji jest koniecznym. To jest ten element północnej 
obwodnicy Gorzowa, wyobraźmy sobie, że na te 250 ha przyjdą inwestorzy, to nie jesteśmy 
w stanie doprowadzić tam ruchu z centrum miasta, ten odcinek jest kluczowy, jest powiązany, 
jest nieodłącznym elementem zbrojenia terenów inwestycyjnych. Dzięki temu będziemy mogli 
nie tylko uzbroić tereny, ale również doprowadzić do tych terenów inwestycyjnych przyszłych 
pracowników. W przeciwnym razie miasto nie będzie wydolne, żebyśmy mogli tam tych 
pracowników dowieźć. Stąd nasza prośba o podjęcie uchwały o zaciągnięciu zobowiązania, 
tak naprawdę, na chwilę obecną na dokumentację. Składamy wniosek na dniach. Termin był 
do dziś, oczywiście jesteśmy gotowi do tego, natomiast został wydłużony do 26 lipca. 
Składamy ten wniosek. Prosimy o wsparcie w lobbowaniu za tym projektem. Tak naprawdę 
takich projektów, wg naszych obliczeń, może być zrealizowanych 12, ponieważ w programie 
przeznaczone na to są 3 mld zł więc mamy ogromną nadzieję, że uda nam się to niebywałe, 
ważne dla miasta, moim zdaniem, inwestycję jedną z najważniejszych w ostatnim czasie, 
zrealizować. 
Anna Kozak – czy możecie Państwo powiedzieć jakie to są gigantyczne pieniądze, o których 
Prezydent wspominał, żeby tą inwestycje zrealizować? Chodzi o to, jakich potrzebujemy 
pieniędzy, żeby dokończyć ten temat? Chodzi o całkowity koszt inwestycji. Rozumiem, że ten 
program, o którym tutaj dzisiaj rozmawiamy jest bardzo dobrym programem, bo to jest 98% 
dofinansowania przy tylko 2 % wkładu własnego. Czy w tym programie będzie można te 
projekty okrajać w trakcie, kiedy się np. okaże, że są bardzo wysokie ceny na rynku i czegoś 
nie możemy zrealizować lub czy można zmniejszać zakres prac? Czy istnieje ryzyko, 
w związku z tym, że mamy niedokończone inwestycje w Gorzowie, o których mówiliśmy, że są 
braki 89 mln zł, czy wchodząc w kolejną nową inwestycję, jako miasto, damy radę, żeby 
zmierzyć się z taką ogromną inwestycją, prawie 300 mln zł, bo tak jak zakładaliśmy taki byłby 
koszt, chyba, że ten koszt byłby jeszcze większy? Jaki jest czas realizacji tej inwestycji? 
Z jakimi możemy się spotkać barierami kosztowymi, a co się z tym wiąże kapitałowymi? Jakie 
mogą nas spotkać zagrożenia z rynku budowlanego? Czy miasto posiada szczegółowy 
kosztorys operacji oraz wyszczególnienie poszczególnych etapów tej inwestycji, do której 
będziemy chcieli przystąpić? Czy rozpatrywane są źródła finasowania tej inwestycji inne 
aniżeli dochody bieżące i środki z dofinansowania? Chciałam jeszcze zapytać o analizę 
SWOT, ale nie wiem czy już będziemy ją znać? Jeśli tak to poproszę o tą analizę. 
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Jacek Wójcicki – to są bardzo ważne pytania. Zakres i ta kwota 255 mln zł, to jest kwota, która 
wg naszych szacunków, bo na razie mówimy o szacunkach, wystarczy na zrealizowanie 
czterech etapów, mówimy tutaj o 4 PFU. To o czym Radna wspomniała, czy będzie można to 
zadanie ewentualnie okrajać, zmniejszać bądź modyfikować? Tak. Dzisiaj składamy fiszkę 
projektową, na bazie tej fiszki będzie ocena i dopiero po tym jak będziemy mieli dokumentację, 
po projektowaniu, po kosztorysowaniu, będziemy wiedzieć na jaki zakres faktycznie możemy 
sobie pozwolić. Najważniejsze dla nas, najistotniejsze, to jest uzbrojenie ulicy Mironickiej we 
wszystkie możliwe media, przebudowanie ulicy Mironickiej i dociągnięcie tam sieci 
kanalizacyjnej, deszczowej, dróg dojazdowych i oświetlenia. Następnie droga obwodowa, to 
jest drugie PFU, czyli możliwość skomunikowania okrężnego tego terenu i kolejny to jest 
właśnie północna obwodnica w dwóch elementach czyli od ulicy Myśliborskiej do ulicy 
Żwirowej i od ulicy Żwirowej do Piasków. To są dwa odrębne PFU. Zabezpieczamy się w ten 
sposób, żeby to zadanie można było zrealizować jakby niezależnie od kosztów, bo przy tak 
uszytym programie, przy wkładzie własnym na poziomie 2% czyli 5 mln zł to chcemy każdą 
złotówkę z tego dofinansowania wykorzystać. Jakie będą bariery na rynku budowlanym to 
trudno powiedzieć. Dzisiaj widzimy, że rynek, szczególnie budownictwa jednorodzinnego, 
budownictwa indywidualnego zwalnia, wyhamowuje, co oczywiście dla gospodarki nie jest 
dobre, natomiast dla konkurencyjności już tak i myślę, że tutaj nie będzie jakiegoś dużego 
problemu ze znalezieniem wykonawcy, natomiast to wszystko przed nami. Po tym jak 
będziemy mieli koncepcję, PFU, kosztorysy, zrobimy przetarg i wtedy tak naprawdę będziemy 
decydować. Dzisiaj dla nas najważniejsze, żeby móc aplikować i uzyskać środki 
dofinansowania. 
Anna Kozak – czyli rozumiem, że jako miasto, mieszkańcy możemy czuć się bezpieczni 
i nasze dochody bieżące, ani wydatki inwestycyjne nie będą zagrożone jeżeli wejdziemy 
w kolejną inwestycję? 
Jacek Wójcicki – tak oczywiście, jak najbardziej tak. Oczywiście, że dzisiaj patrzymy też na te 
nasze inwestycje, które dzisiaj są zagrożone, które wychodzą drożej, natomiast przy 2% 
wkładzie własnym na prawdę to ryzyko jest warte podjęcia.  
Radosław Wróblewski – rzeczywiście to jest bardzo poważna kwota – 250 mln zł, chciałbym 
zapytać jak Pan ocenia szanse realizacji tego przedsięwzięcia w kontekście dotychczasowych 
doświadczeń samorządów w związku z realizacją programu inwestycyjnego w ramach 
Polskiego Ładu. Przypomnę, że ten Rządowy program inwestycji strategicznej w ramach 
Polskiego Ładu zgodnie z doniesieniami z początku czerwca, informacje były takie, że 
praktycznie żadne pieniądze na razie nie trafiały do gmin. Te środki są przyznawane najpierw 
przede wszystkim na promesy i to m. in. też być może spowalnia troszeczkę realizację tego 
przedsięwzięcia jakim są inwestycje samorządowe w ramach Polskiego Ładu. Według danych, 
które podają samorządy, w ciągu 6 miesięcy funkcjonowania programu, zaledwie 25% gmin 
podpisało umowy na dotacje i to w ramach pierwszej pilotażowej edycji programu i też jest 
takie zagrożenie, że gminy mogą nie skorzystać z takich pieniędzy ponieważ powodem są też 
założenia programu, które podbijają ceny ofert, tzn. wyższe ceny wynikają z przerzucania 
odpowiedzialności związanej właśnie z finasowaniem gminnych inwestycji na wykonawców, 
którzy muszą posiłkować się kredytem, żeby podjąć się realizacji tego zadania. Czy w świetle 
tego widzi Pan jakieś zagrożenia również dla naszego miasta, w kontekście dotacji o którą 
będziecie się Państwo ubiegać, a o której dzisiaj my jako Rada Miasta decydujemy? 
Jacek Wójcicki – zagrożenia są zawsze. Oczywiście, że nie ma nigdy rozwiązań idealnych 
i Polski Ład też ma swoje plusy i minusy, m. in kwestia finansowania przez Bank 
Gospodarstwa Krajowego jest, może nie kontrowersyjna, bo to dobrze, że Polski Bank 
finansuje te inwestycje, natomiast ktoś musi pokryć koszty tego finansowania, a ponieważ 
wypłata idzie w dwóch transzach w związku z tym tak naprawdę te koszty bankowe będą po 
stronie wykonawcy, to on będzie musiał za ten kredyt zapłacić. Niemniej jednak dlaczego nie 
ma tak dużo umów podpisanych? Myślę, że z takiego powodu jak u nas. Bo jesteśmy na etapie 
przygotowania dokumentacji, przetargów i tak jak w przypadku gorzowskich inwestycji 
dofinansowanych z Polskiego Ładu, jeżeli będziemy mieli już wybranego wykonawcę, bo 
wiemy, że np. zaplecze na dzień dzisiejszy, Stadionu Lekkoatletycznego jest za drogie i robimy 
kolejny przetarg, jeżeli okaże się, że kolejna oferta będzie tańsza a my znajdziemy środki to 
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wtedy podpisujemy umowę. Natomiast w międzyczasie jeszcze cały czas z Kancelarią 
Premiera rozmawiamy na temat pewnych modyfikacji w programie i mam nadzieję że pod 
pewną presją samorządową te zmiany zajdą. Na szczęście programy są w miarę elastyczne 
dlatego też tutaj ten opis jest dosyć ogólny dlatego, że tak na prawdę po dokumentacji 
będziemy szczegółowo wiedzieć jak ta inwestycja ma być zrealizowana. Przypomnę, że dzięki 
funduszom unijnym niedawno byliśmy świadkami otwarcia zakładu Kaskad na terenach 
inwestycyjnych, które z Urzędu Marszałkowskiego dostaliśmy, to było 20 mln zł, które 
posłużyło na uzbrojenie terenów inwestycyjnych i tak naprawdę zaczynaliśmy tą inwestycję 5 
lat temu, a dzisiaj wszystkie działki są już sprzedane. Tak mocno wzrasta potencjał uzbrojenia 
terenów. 
Iwona Olek – Zastępca Prezydenta Miasta – w uzupełnieniu bardzo szczegółowej wypowiedzi 
Prezydenta, natomiast w kontekście tego konkretnego naboru. Po pierwszych edycjach 
w ramach programu Polskiego Ładu też już samorządy są bogatsze o pewne doświadczenia. 
Cały czas też negocjujemy możliwość zmiany regulaminu konkursu, tak żeby można było 
ograniczać zakres, czy właśnie w sytuacji kiedy rynek jednak odpowie dużo większymi 
kwotami, żeby samorządy mogły zrealizować te projekty. W przypadku tego konkretnego 
naboru, po wcześniejszych już doświadczeniach, sam program i też dotacjodawca zakłada 
taką elastyczność, stąd chcemy podzielić to zamówienie na 4 PFU tak jak powiedział 
Prezydent, żeby móc zdecydować w odpowiednim momencie, czy faktycznie cały zakres 
będzie możliwy do zrealizowania w ramach tej dotacji. Jeśli okazałoby się że jednak nie, nie 
powstrzymujemy tutaj naszych prac. Działamy na wielu płaszczyznach, stąd m. in. staramy się 
o wpisanie północnej obwodnicy do Wojewódzkiego Programu Rozwoju Transportu tak, żeby 
umożliwić sobie ewentualnie też drogę do środków z innych programów, m. in. Feniksa, 
następcy programu operacyjnego infrastruktura i środowisko. Także tutaj tę pewną 
elastyczność mamy i na pewno z tego skorzystamy w przypadku tego naboru. Sama fiszka 
projektowa jest zgodnie zresztą z zaleceniami Banku Gospodarstwa Krajowego, bardzo 
ogólna, tak żeby nie określać konkretnych już prac do wykonania. 
Jan Kaczanowski – powiem jeszcze jedno, tak to rozumiem. Dobrze, że uchylamy drzwi do 
realizacji długo oczekiwanej wielkiej inwestycji, mam na myśli północną obwodnicę miasta 
Gorzowa. To jest, według mnie, ważne wydarzenie i ważny dzień, a mam również nadzieję, 
że Rząd zrobi to co powinien zrobić i pieniądze z Unii Europejskiej, m. in. w tym temacie będą 
napływać. Nie widzę więcej zgłaszających się, zamykam dyskusję. Pragnę poinformować, że 
projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 967 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój terenów inwestycyjnych w Gorzowie 
Wielkopolskim poprzez rozbudowę układu komunikacyjnego północnej części miasta”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Rozwój terenów inwestycyjnych w Gorzowie Wielkopolskim poprzez 
rozbudowę układu komunikacyjnego północnej części miasta”, stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
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Ad.3 Druk nr 968 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 968 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad.4 Druk nr 969 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2047. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi z 
załączniku nr 2 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnych 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 969 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2047.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2022-2047, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.5 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady LIII sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 

 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


